

Proposition 65 Bestätigung Proposition 65 declaration

Sehr geehrte Kunden und Kundinnen,
Dear Customers,

diese Konformitätserklärung informiert Sie darüber, dass unsere Produkte keine Chemikalien enthalten, die im kalifornischen Safe Drinking Water & Toxic Enforcement Act von 1986 aufgeführt sind.

this Declaration of Conformity informs you that our products do not contain any chemicals that are listed on California's Safe Drinking Water & Toxic Enforcement Act of 1986.

Seien Sie versichert, dass wir auch weiterhin die Proposition 65-Vorschriften bezüglich Änderungen der Chemikalien überwacht. Wir werden alle neu gelisteten Chemikalien mit den Rohstoffen in unseren Endprodukten vergleichen und diese Informationen rechtzeitig an unsere Kunden weitergeben.

Be assured BENEDICT GmbH will continue to monitor Prop 65 regulations for any new chemicals. BENEDICT GmbH will compare any newly listed chemicals with raw materials in our finished products and communicate this information to our customers.

Mit freundlichen Grüßen
Sincerely yours

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Alexander Benedict", is written over the typed name and date.

Alexander Benedict
CEO
Wien, 31.01.2023